
Czy obwodnica Marek będzie na czas?
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Podczas wizyty przedstawicieli

Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa oraz Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych

i Autostrad na placu budowy obwodnicy Marek w ciągu drogi ekspresowej S8,

wiceminister Jerzy Szmit potwierdził, że wspólnie z GDDKiA będzie dyscyplinował

wykonawcę tej inwestycji. 

Niezadowalający postęp prac zmusił inwestora tej inwestycji do szczególnego

nadzoru i mobilizacji wykonawcy. Firma Salini została zobligowana do ukończenia

najważniejszych prac w okresie letnim, aby można było trasę, a przynajmniej

jezdnie główne, udostępnić kierowcom i w ten sposób udrożnić tranzyt. Pozostałe

prace, np. prowadzone na węzłach oraz poza pasem drogowym, wykonawca

ukończyłby w późniejszym terminie.

Ministerstwo Infrastruktury i Budownictwa z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i

Autostrad będą szczególnie nadzorować prace na wszystkich budowach, aby

terminy kontraktowe były dotrzymane.
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